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Kære Astrid Aller, MB 
 
På vegne af vicedirektør Karsten Biering Nielsen, Plan, Analyse, Ressourcer og CO2‐reduktion, fremsendes svar på 
spørgsmål stillet den 10. august 2022 vedrørende overdækning af Vesterport banegrav. 
 
 
 
Med venlig hilsen  

Lone Toft Jakobsen 
Sekretær 
PARC Sekretariat 
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Besvarelse vedrørende overdækning af Vesterport 
banegrav 

Medlem af Borgerrepræsentationen Astrid Aller (F) har den 10. august 

2022 stillet følgende spørgsmål til Teknik- og Miljøforvaltningen. 

 

Spørgsmål 

TMU har tidligere behandlet et forslag om overdækning af Vesterport 

banegrav med byggeri. Har TMF et prisoverslag på, hvad det vil koste, 

hvis Vesterport Banegrav overdækkes og bruges til kunstgræsbaner og 

park i stedet for til byggeri? 

 

Svar 

Forvaltningen har ikke et prisoverslag efter det tidligere arbejde med en 

delvis overdækning af banegraven. Det skyldes, at projektforslaget blev 

til på en privat bygherres ønsker, og at forvaltningen generelt ikke 

foretager økonomiske beregner på lokalplansager, hvor en privat 

bygherre skal udføre anlægget. Forvaltningen har i den givne sag 

således udelukkende ageret som planmyndighed. Det kan desuden 

oplyses, at det pågældende projekt kun rummede en delvis over-

dækning af den åbne banegrav, og at den daværende bygherre oplyste, 

at EU-lovgivning ikke muliggør en fuldstændig overdækning med den 

togdrift, der p.t. finder sted i banegraven. Fuld overdækning af bane-

graven med henblik på etablering af kunstgræsbaner og park har ikke 

været undersøgt. 

 

Med venlig hilsen 
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